
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 25/09/2023 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
ΘΕΜΑ: «Σε έξαρση το φαινόμενο κλοπής των καρπών των ελαιόδεντρων από 

τους ελαιώνες του Νομού Καβάλας» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με τις δηλώσεις του Προέδρου του Αγροτικού Συλλόγου Παγγαίου και 
ελαιοπαραγωγού, κ. Γρηγόρη Γρουζίδη, στον «ΑγρόΤυπο» της 14ης Σεπτεμβρίου 
«…φέτος έχουμε μειωμένη παραγωγή ελιάς λόγω της ακαρπίας». Όμως και αυτή τη λίγη 
παραγωγή δεν είναι σίγουρο ότι θα καταφέρουμε να τη συγκομίσουμε, γιατί έχουμε 
μεγάλο αριθμό κλοπών. Έρχονται στα χωράφια και μαζεύουν τις ελιές μας. Ακόμη και τις 
βραδινές ώρες γίνονται κλοπές στις παραγωγές μας. Έχουμε κάνει εθελοντικές ομάδες 
και προσπαθούμε να φυλάξουμε τα ελαιόδεντρά μας. Όμως φοβόμαστε να μη γίνει 
κανένα κακό, όταν βρεθούμε με τους κλέφτες και τότε θα την πληρώσουμε εμείς. Ζητάμε 
να αναλάβουν τη φύλαξη των ελαιώνων οι δασοφύλακες και η αστυνομία». Η κατά το 
τρέχον έτος έξαρση αυτών των κλοπών οφείλεται στην υψηλή τιμή του ελαιόλαδου και 
στη μειωμένη παραγωγή και συνεπώς υψηλή τιμή της επιτραπέζιου ελιάς. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Προτίθεται ο κ. Υπουργός Προστασίας του Πολίτη να δώσει οδηγίες στην Αστυνομική 
Διεύθυνση Νομού Καβάλας για αύξηση των περιπολιών στους ελαιώνες του νομού προς 
αποτροπή αυτού του φαινομένου; 
 
2. Προτίθεται ο κ. Υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας να δώσει οδηγίες στα 
Δασαρχεία του Νομού Καβάλας για εντονότερη επόπτευση από τους δασοφύλακες των 
ελαιώνων; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

884

Ημερομ. Κατάθεσης:

26/9/2023




